
Referat	fra	styremøte	i	Bjerkøya	vei-	og	velforening	

	Tirsdag	6.oktober	2020	hos	Camilla.	

	

Til	stede:	Camilla,	Atle,	Øyvind,	Pål,	Ernst	Arne,	Linda	og	Lena.	

	

Sak	 Drøfting	 Ansvar	
Kantfylling	på	Broch	
jordet	

Atle	har	vært	i	kontakt	med	Ommedal	og	sønn,	de	
hadde	mye	å	gjøre	men	kunne	ta	det	så	fort	de	hadde	
ledig	tid.	Ernst	Arne	sier	at	han	kan	ta	jobben,	så	da	
avlyser	Atle	Ommedal	og	sønn.		

Ernst	Arne	

Beboere	på	Østsideveien	
med	kjøre-rett	i	
Solbakken		

Atle	ser	på	utkastet	til	mail	fra	Øyvind	og	sender	til	
leder	av	Solbakken	hytteeierforening	og	til	de	det	
gjelder	med	informasjon	om	betaling	av	veiavgift.		

Atle	

Veilys	 Vi	har	nå	byttet	drivere	i	alle	lampene,	men	kun	fire	
av	seks	virker.	Vi	velger	da	å	bytte	to	lampene	som	
ikke	virker,	slik	at	alle	virker.		

Atle	

Nytt	skilt	med	
Velkommen	til	Bjerkøya	

Har	blitt	fint	og	var	raskt	levert,	godt	jobba	av	Camilla	
og	Ernst	Arne.		

	

Solbakken-brannkummer	 Mye	av	massene	rundt	brannkummene	er	slitt	bort	
opp	Solbakken.	Ernst	Arne	ordner	slik	at	det	blir	
asfaltert	rundt	disse	før	brøytingen	starter.	I	tillegg	
reparerer	han/de	i	krysset	
Ankerbakken/Vestsideveien.		

Ernst	Arne	

Oppslagstavle	på	
Mathisodden	

Linda	sjekker	opp	hva	det	koster	med	en	ny	og	
bestiller	på	klarsignal	fra	Atle.		
Benkene	står	beiset	i	garasjen	til	Linda.		

Linda	

Parkering	på	møteplasser	 Pr	i	dag	er	det	størst	utfordring	ved	Skjøytebryggen.	Vi	
setter	opp	nye	skilt	der	det	skal	være	møteplasser.	
Camilla	teller	opp	antall	skilt	vi	trenger	og	Ernst	Arne	
bestiller.		

Camilla/Ernst	
Arne	

Hjemmesiden	 Pål	har	oppdatert	den	siden	sist,	bra	jobba.	Camilla	
ønsker	gjerne	å	bli	med	å	oppdatere	og	holde	siden	
«levende».	Pål	kontakter	Camilla	for	opplæring.		

Pål/Camilla	

Gatelys	fra	Ankerbakken	
til	Bryggeveien	

Om	noen	ønsker	å	lede	arbeidet	med	dette	er	det	
bare	å	melde	ifra,	så	setter	vi	i	gang.		

	

Grøfter	og	veiskuldre	 En	del	steder	blir	grøfter	og	veiskuldre	borte	pga	at	
huseiere	som	grenser	til	veien	benytter	mer	og	mer	
areal	ved	veien.	Atle	sjekker	opp	litt	rundt	hvilke	
regler	som	gjelder	slik	at	vi	får	opprettholdt	grøfter	og	
veiskuldre.		

Atle	

Busker,	kratt	og	trær	 Det	vokser	mye	på	Bjerkøya,	lurt	å	minne	de	som	
grenser	til	veien	om	å	rydde	kantene	skikkelig	slik	at	
det	blir	god	sikt.		

	

Oppdateringer	i	
Brønnøysundregisteret	

Lena	sjekker	om	hun	finner	skjemaer	som	vi	kan	skrive	
ut	for	endring	av	personer	i	Bjerkjøya	vei-	og	
velforening.	Camilla,	Linda	og	Roar	må	inn	i	registeret	

Lena	



i	tillegg	til	Tone	som	er	kasserer/foretningsfører.	Hilde	
må	ut.		

Nytt	møte	 Tirsdag	10.	november	kl	1900	hos	Ernst	Arne	
(Bryggeveien	2)	

	

	

Ref.	Lena	

	


